
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 05/01/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
 
 
ΘΕΜΑ: «Μεταφορά του αθλητικού κέντρου της Πτολεμαΐδας σε άλλο χώρο ζητούν 

οι κάτοικοι και οι αθλητικοί παράγοντες της Εορδαίας» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Κάτοικοι της Πτολεμαΐδας και αθλητικοί παράγοντες της περιοχής της, μετά από 
επικοινωνία τους μαζί μας, ζητούν η Πολιτεία να προβεί στην μεταφορά του παλαιού 
γηπέδου της πόλης σε ήδη υπάρχοντες κατάλληλους δημόσιους χώρους. Όπως μας 
τόνισαν οι ως άνω, στα πλαίσια της «Δίκαιης μετάβασης» στην μεταλιγνιτική εποχή, η 
Πολιτεία οφείλει να σταθεί στο ύψος των περιστάσεων άμεσα και όχι να αντιμετωπίζει 
την περιοχή της Πτολεμαΐδας σαν «στυμμένη λεμονόκουπα». 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να προχωρήσετε στη μεταφορά του παλαιού γηπέδου της πόλης σε ήδη 
υπάρχοντες κατάλληλους δημόσιους χώρους, εντός της περιοχής της; 
 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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